

Classification:  G 2 G

Circular No. (13) of 2021 Regarding Controls for Issuing Training Licenses for Trade in Products and Delivery of Services

تعميم رقم (13) لسنة 2021 بشأن ضوابط إصدار رخص التدريب في مجال تداول المنتجات وتقديم الخدمات

Having perused Law No. (9) of 2021 Regarding Trade in Products and Delivery of Services in the Emirate of Ras Al Khaimah; and based on Law No. (4) of 2016 Regarding Restructuring and Reorganizing the Department of Economic Development and Law No. (8) of 2016 Regulating the Conduct of Economic Activities in Ras Al Khaimah; and, as per the powers of the Director General and the requirements of the public interest, we promulgate the following:

بناءً على القانون رقم (4) لسنة 2016 بشأن إعادة هيكلة وتنظيم دائرة التنمية الاقتصادية، والقانون رقم (8) لسنة 2016 بشأن مزاولة الأنشطة الاقتصادية في رأس الخيمة، وبعقد الاطلاع على القانون رقم (9) لسنة 2021 بشأن تداول المنتجات وتقديم الخدمات في إمارة رأس الخيمة، ووفقاً لصلاحيات المدير العام ومقتضيات المصلحة العامة تقرر ما يلي:

- A)** Issuing training licenses for trading products or providing services shall be limited to Ras Al Khaimah Department of Economic Development (RAK DED), provided that the requirement of approval of the Public Health Administration in Ras Al Khaimah Municipality is met.
- B)** Issuing, modifying or renewing training licenses for trading products or providing services shall not be allowed in RAK DED unless the requirement of approval of the Public Health Administration in Ras Al Khaimah Municipality is met.
- C)** This Circular shall be effective as of Thursday, August 26, 2021, and shall be published on RAK DED official website in both Arabic and English and shall be communicated to all those concerned. The Director of the Commercial Affairs Department shall be responsible for implementing the provisions hereof and taking the necessary actions.

البند الأول: حصر رخص التدريب في مجال تداول المنتجات أو تقديم الخدمات بدائرة التنمية الاقتصادية في رأس الخيمة والتأكد من استيفائها بشرط موافقة إدارة الصحة العامة بالبلدية.

البند الثاني: عدم إصدار أو تعديل أو تجديد رخص التدريب في مجال تداول المنتجات أو تقديم الخدمات بالدائرة دون التأكد من استيفاء شرط موافقة إدارة الصحة العامة بدائرة البلدية.

البند الثالث: يعمل بالتعميم اعتباراً من يوم الخميس الموافق 2021/08/26م، وينشر على موقع الدائرة الرسمي باللغتين العربية والإنجليزية، ويخطر به كافة المعنيين وعلى مدير إدارة الشؤون التجارية تنفيذه واتخاذ ما يلزم من إجراءات.

**د. عبد الرحمن الشايب النقبى
المدير العام**

**Dr. Abdulrahman AlShayeb AlNaqbi
Director General**

Copy to:
-RAK-DED Chairman Office.
-Assistant Director General Office.

نسخة:
- مكتب رئيس الدائرة
- مكتب مساعد المدير العام